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PROTOKÓŁ NR 2/2025 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

Rady Gminy Bełchatów 

 w dniu 03.03.2025 r. godz. 16:00 

 

Ad pkt 1. 

Otwarcie posiedzenia, przywitanie, stwierdzenie kworum. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonała  Pani Ewa Gębarowska – Przewodnicząca Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji, która powitała Radnych i zaproszonych gości oraz oświadczyła, iż 

zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 5 członków Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji, co wobec ustawowego składu Komisji wynoszącego 5 osoby stanowi 

kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli zaproszeni goście zgodnie z listą obecności.  

 

Załącznik Nr 1 – lista obecności 

 

Pani Ewa Gębarowska – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

przedstawiła porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia, przywitanie, stwierdzenie kworum. 

2. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2024 rok. 

3. Przyjęcie protokołu nr 1/2025.  

4. Rozpatrzenie wniosku z dnia 18.01.2025 r. w sprawie udostępnienia sal  

do prowadzenia zajęć tenisa stołowego w miejscowości Zdzieszulice Górne  

i Augustynów. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

Załącznik Nr 2 – porządek obrad 

 

Ad pkt 2. 

Sprawozdanie z działalności Komisji za 2024 rok. 

 

Przewodnicząca Ewa Gębarowska: Przy braku uwag do sprawozdania przystępujemy do 

głosowania. 

 

W głosowaniu  wzięło udział  5 członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji „za”  

przyjęciem sprawozdania za 2024 rok głosowało 5 członków Komisji, 0 „przeciw” oraz 

0 „wstrzymało się” od głosowania. Wobec powyższego Przewodnicząca obrad 
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stwierdziła, iż sprawozdanie za 2024 rok zostało przyjęte. 

 

Ad pkt. 3. 

Przyjęcie protokołu nr 1/2025.  

Przewodnicząca Ewa Gębarowska: Przy braku uwag do protokołu przystępujemy do 

głosowania. 

 

W głosowaniu  wzięło udział  5 członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji „za”  

przyjęciem protokołu nr 1/2025 głosowało 5 członków Komisji, 0 „przeciw” oraz 

0 „wstrzymało się” od głosowania. Wobec powyższego Przewodnicząca obrad 

stwierdziła, iż protokół został przyjęty. 

 

Ad pkt 4. 

Rozpatrzenie wniosku z dnia 18.01.2025 r. w sprawie udostępnienia sal  do prowadzenia 

zajęć tenisa stołowego w miejscowości Zdzieszulice Górne i Augustynów. 

 

Przewodnicząca Ewa Gębarowska: Ze względu na to, iż Komisja Skarg, Wniosków i 

petycji nie jest właściwym organem do rozpatrzenia wniosku w sprawie udostępniania sal do 

prowadzenia tenisa stołowego w miejscowości Zdzieszulice Górne i Augustynów należy 

przekazać go według właściwości do Przewodniczącego Rady Gminy, celem zamieszczenia 

sprawy w porządku obrad Rady Gminy.  

Radny Janusz Werecki: Zauważyłem, że jest błąd w treści wniosku, powinno być wskazane 

udostępnienie sal w miejscowości Zdzieszulice Dolne, ponieważ w Zdzieszulicach Górnych 

nie ma sali. 

Radny Feliks Frączkowski: Możliwe, że chodzi o mieszkańców Zdzieszulic Górnych. 

Przewodnicząca Ewa Gębarowska: Mieszkaniec Kielchinowa we wniosku odnosi się do 

obiektów w Zdzieszulicach Górnych i Augustynowie, poza tym Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji nie jest właściwa do rozpatrzenia przedmiotowego wniosku. Nie ma więcej głosów, 

przystępujemy do głosowania w sprawie przekazania ww. wniosku. 

 

W głosowaniu  wzięło udział  5 członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji „za”  

przekazaniem wniosku głosowało 5 członków Komisji, 0 „przeciw” oraz 0 „wstrzymało 

się” od głosowania. Wobec powyższego Przewodnicząca obrad stwierdziła, iż wniosek 

został przyjęty. 
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Ad pkt 5. 

Sprawy różne. 

Brak głosów w dyskusji. 

 

 

Ad pkt 6. 

Zakończenie posiedzenia 

  

 Przewodnicząca Ewa Gębarowska stwierdziła, że porządek obrad Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji został wyczerpany. Przewodnicząca Komisji podziękowała wszystkim za 

udział i zakończyła obrady. 

 

Protokołowała:             Przewodnicząca: 

  


